
Zápis č. 52 
z jednání výboru SVJ Angelovova 3166-71 

ze dne: 28. listopadu 2011 
Přítomni: Ing. J. Novotný, M. Štefl, M. Ryska, Mgr. M. Kladívková, J. Holčák 
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání výboru: 
• Opravy linolea - v konečné fázi vybrány a nabídnuty 3 varianty – zveřejněno na 

našem webu + J. Holčák obešel všechna patra, SOD podepsána, práce 
zahájeny. Členové výboru zkontrolovali položení lina ve vchodu 3166. 

• Shromáždění SVJ – všechny zadané úkoly splněny 
• Výměna zábradlí na lodžiích – II. etapa  - ukončeno, žádné reklamace 
• Výtah ve vchodu 3168 – opraveno, již bez závad 
• Kontejner – objednáno na 3.12.2011, splněno 
• Vstupníky – úkol trvá 

 
2. Různé: 
• Příjem TV signálu CENTRIO – dochází k poruchám signálu. V objektu byla 

realizována prezentace - snaha o získání nových klientů. Podle zprávy 
J. Holčáka v současné době probíhá úprava páteřní sítě a došlo k připojení 
dalších uživatelů. Příčina problémů není známa. J. Holčák zkontaktuje 
odpovědného zástupce firmy CENTRIO a požádá o urychlené odstranění závad. 

• Shromáždění delegátů  SBD POKROK - zúčastnil se  M. Štefl, který podal 
informace o průběhu. Vypracuje písemnou zprávu, kterou zveřejníme rovněž na 
našich webových stránkách. 

• Praní a mandlování – rozhodnuto o zachování 1 pracího místa a zatím 2 míst 
mandlovacích a přilehlých sušáren, všechny staré pračky dosloužily, likvidaci 
provede na základě objednávky pan Willinger. Zakoupena 1 nová pračka – 
umístění v P2, návod a technická data budou uveřejněna na našem webu –  
M. Ryska 

• Klíče od prádelny, mandloven a sušáren – půjčuje paní Veverková, úklid v P2, 
S3 a místností s funkčními mandly bude od 1.1.2012 provádět paní Vyhnánková. 

• Společný prostor k pronájmu v 3169 – budou provedeny drobné úpravy – 
oddělení dveřmi od sklípků, budeme se snažit pronajmout celý tento prostor. 
Dosavadní nabídky (cena blížící se 0 a závazek na 10 let, a to jen části prostoru) 
nebyly akceptovatelné. 

                                      
3. Příští jednání výboru se uskuteční v pondělí 9. ledna 2012 v 19.30 hod. 

 
   
 
 
 
Zapsala:                                                       Předseda výboru: 
Mgr. Marie Kladívková                                 Ing. Jaroslav Novotný 
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